
Kyrkjebygdheia Løypelag 

Referat fra årsmøte 22.09.2020 

 

1. Valg av ordstyrer og referent. 

Forslag: 

Ordstyrer: Ole Bulien 

Referent: Hanne Henstein 

 

2. Valg av 2 (to) personer til å underskrive protokollen. 

Forslag: Stig Kjellevold og Jørn Toverud 

 

3. Godkjennelse av innkalling og saksliste.  

Godkjent 

 

4. Godkjenning av resultatregnskap for 2019/2020. 

Ingen kommentarer. 

Godkjent 

 

5. Disponering av årets overskudd - orientering 

• Overskuddet overført til «Reservefond» 

Ingen kommentarer. 

Godkjent 

 

6. Godkjenning av styrets årsberetning 2019/2020. 

En grundig gjennomgang av siste års aktiviteter. 

Kommentar fra salen om veldig god innsats. 

Godkjent 

 

7. Planer for kommende sesong 

 

• Åpning av den gamle 2-milstraséen (Nystøylkleivane) – til avstemming 

Godkjent 

• Tilførsel løype med løypemaskin til toppen av Huvtjønnleiken og grillhytta på 

Sylvtjønn 

Kommentarer fra salen om misnøye med at løypemaskinen ikke kommer til å kjøre så 

langt som scooteren gjorde. Svar fra løypelaget er at planlagt kjøring opprettholdes 

for denne vinteren, så blir det gjort en evaluering etter vinteren.  

• Andre planer 

 



8. Valg av offentlig godkjent revisor 

Forslag: Vi fortsetter med: 

 

SEC-Regnskap AS 

Sven E. Carlsen 

Aut. Regnskapsfører 

Langesund 

 

Godkjent. 

 

9. Forslag til endring av vedtektene 

Vedtatt med følgende endring:  

Organisasjonsnummer skrives inn i dokumentet. 

Endring i vedtektenes pkt. 9 – Årsmøtet vedtar neste års løypebidrag. 

 

10. Løypebidrag for neste sesong (2020/2021) 

Styret foreslår at fullt løypebidrag for sesongen 2020/21 økes til: kr. 900 

 

Godkjent 

 

11. Valg av nytt styre. 

 

Arild Jørgensen, Breili, Knut Kjelsås, Sylvtjønn og Steinar Lund, Stemtjønn (varamann) 

tar ikke gjenvalg og trer ut av styret. 

  

Styrets forslag til nye styremedlemmer for en to-års periode er: 

 Jon Terje Langmyr, Sylvtjønn  

 Arne Jørgen Karlsen, Breili  

 

Godkjent 

 

Styret ber i tillegg om årsmøtes godkjennelse til å finne en egnet kandidat som 

varamann/kvinne. 

 

Godkjent 

 

12. Innsendte saker. 

 

Årsmøtet vedtok at sak fra Kløvstad sendes over til styret i KL for videre behandling. 

 

 

 

 


